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Θεσσαλονίκη, 18/06/2020

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

Προς: Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών

ΘΕΜΑ:   «Ζητήματα καθαριότητας Δήμου Ιωαννιτών»

Κύριε Υπουργέ,

σύμφωνα με εργαζόμενους στο Δήμο Ιωαννιτών και με τοπικό δημοσίευμα ηλεκτρονικού τύπου της
2ας Ιουνίου  2020,  η  Αντιδημαρχία  Καθαριότητας  Δήμου  Ιωαννιτών,  με  αφορμή  απόφαση  της
Οικονομικής της Επιτροπής, αποφάσισε να προχωρήσει σε δημόσιο ηλεκτρονικό διαγωνισμό, ώστε
μέρος της αποκομιδής απορριμμάτων να γίνεται από ιδιώτη. Επιχειρηματολογώντας η Αντιδημαρχία
Καθαριότητας ανέφερε, μεταξύ των άλλων: «…οι ανάγκες είναι ήδη αυξημένες και οι δυνατότητες της
υπηρεσίας περιορισμένες, καθώς ένας σημαντικός αριθμός εργαζομένων –συνολικά 45- βρίσκονται σε
άδεια ειδικού σκοπού…Οφείλουμε και για λόγους δημόσιας υγείας να έχουμε καλύτερη εικόνα στην
πόλη. Με την συνδρομή του ιδιώτη εκτιμούμε ότι θα το πετύχουμε». Ετέθησαν τα θέματα, επίσης, της
ενίσχυσης της ως άνω υπηρεσίας με προσωπικό και της προώθησης της διαδικασίας αγοράς νέων
απορριμματοφόρων.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Με  ποια  κριτήρια  κρίνεται,  εάν  ένας  ιδιώτης,  ο  οποίος  αναλαμβάνει  έργο  αποκομιδής
απορριμμάτων, δρα επ΄ ωφελεία μιας Δημοτικής Αρχής σε επίπεδο καθαριότητας Δήμου;

2. Στην περίπτωση επιλογής  ιδιώτη για την  αποκομιδή  απορριμμάτων,  ως  άνω,  θα  απολυθούν
εργαζόμενοι του Δήμου Ιωαννίνων ή θα αλλάξουν οι συμβάσεις εργασίας αυτών επί τα χείρω;

3. Πώς προτίθεσθε να διαχειριστείτε την αναγκαιότητα αύξησης του προσωπικού καθαριότητας για
τον Δήμο Ιωαννίνων, καθώς και των απορριμματοφόρων του;

Ο ερωτών Βουλευτής

Κυριάκος Βελόπουλος
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